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PROTOKÓŁ NR XLI/2010 

z XLI sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 19 sierpnia  2010 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  10
20

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska   - członek Komisji Rewizyjnej  

12. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecna radna:  - Bożena Przybyła  

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Leszczyk   - Referent ds. planowania przestrz.  

5. Leszek Wójcik    - Sołtys wsi Broników 

6. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

7. Leon Makielak    - Sołtys wsi Wierzchlas A 

8.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

10.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

15. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  
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Porządek  obrad:   

1. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XL sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

b) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

c) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

d) sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Kraszkowice.  

6. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

7. Zakończenie obrad  XLI sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

 

Punkt 1 

Otwarcie XLI  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów                      

i panią sołtys,   oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 14  radnych, co stanowi kworum  przy którym, Rada Gminy może 

obradować i podejmować uchwały. 
 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Ponieważ nie było uwag  Przewodniczący poddał  projekt porządku  obrad pod 

głosowanie i przyjęty został jednogłośnie wraz z wprowadzonymi zmianami.           

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołu XL  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                         

28 lipca  2010r. do  19 sierpnia 2010r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Na sesję zaproszeni zostali przedstawiciele firmy Eko-Region  z   Bełchatowa, 

zajmującej się na terenie Gminy zbiórką odpadów komunalnych 

 

Pan Sylwester Lęgiędź powitał wszystkich dzień dobry miło nam że możemy 

uczestniczyć państwa spotkaniu, myśmy chcieli ze swojej strony powiedzieć 

kilka słów o swojej spółce, nie chcemy opowiadać o strukturze i własności bo 

państwo doskonale to znacie współpracujemy razem. Chciałbym powiedzieć o 

tym co robimy , o tym co się w spółce dzieje, aby spełnić warunki jakie 

odpowiednie przepisy będą na nas nakładać. Jak państwo wiedzą w Polsce są 

naliczane kary dzienne za większe ilości składowanych odpadów 

nieprzetworzonych. Mieliśmy ograniczyć o 25% w tym roku a okazało się że o 

8% i stąd polska dziennie pamiętam musiała zapłacić 40 000 euro kary. Co 

zrobić w spółce abyśmy mogli dostosować się do tych warunków i w miarę 

możliwości utrzymać stabilność bowiem od 2013 roku nie będzie można 

składować na składowiskach odpadów nie przetworzonych czyli takich które 

mają więcej niż 6 MJ wartości energetycznej na tonę. Dotyczy to na pewno 

zbiórki szkła, którą prowadziliśmy na już na terenie gminy. Zbiórka ta miała na 

celu przede wszystkim odzyskanie tego szkła, bo ono jest bardzo wartościowe 

daje się przetwarzać a jednocześnie wyeliminowanie go ze strumienia odpadów 

komunalnych i tak żeby ono nie trafiło na stanowisko, ponieważ tam na 

sortowni przesiewamy strumień odpadów komunalnych część tego szkła 

niestety dostawała się do dyfrakcji termicznej i trafiała na płytę kompostową co 

nie było dobre bo zanieczyszczało produkowany substrat, a tam 

zanieczyszczenie szkłem nie są wskazane z stąd taka przydomowa zbiórka 

załatwiła 3 rzeczy –wyeliminowano zanieczyszczenia, a jednocześnie możemy 

odzyskiwać bardo cenny surowiec, który daje się przetwarzać. Jak już 

wspomniałem o paliwach alternatywnych od zeszłego roku pilotażowo 

produkujemy paliwa alternatywne na początku na potrzeby zakładów 
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przemysłowych ale już w tym roku właśnie poprzez to że wprowadzona została 

zbiórka szkła mam i jest przeznaczone 60 % do  produkcji paliwa właśnie                  

z odpadów komunalnych a resztę uzupełniamy odpadem przemysłowym.  

Ponadto  czekają nas podwyżki opłat za użytkowanie środowiska nie wiem czy 

państwo już wiecie ale projekty rozporządzenia Rady Ministrów mówią o tym 

że co roku kwota opłaty za korzystanie ze środowiska będzie wzrastała o 20 

złotych, co państwa zmusza do tego aby odpady były właściwie 

zagospodarowane, aby były segregowania, żeby był odzysk, aby były 

przetworzone właśnie na paliwa bądź ewentualne spalane a spalanie,  żeby to się 

opłacało (gdzie  cena spalania jest w granicach 300 zł) a składowania                      

w granicach 200 stąd bardziej się opłaca składować niż przetwarzać i stąd 

kłopoty właśnie z tym że nie możemy uzyskać norm nam narzucono bo ta 

ekonomia wiedząc o tym, ze dane składowisko może przetworzyć w inny 

sposób powoduje, że te składowiska są ciągle zapełniane. Są jeszcze inne normy 

które musimy przestrzegać min odzysk odpadów organicznych również nasza 

spółka w tym kierunku idzie swoje normy realizujemy poprzez wykorzystanie 

płyty  kompostowej, ta płyt  kompostowa jest przy składowisku i która jest               

w ciągłej rozbudowie mamy już odpowiednie maszyny i całą tą trakcję 

organiczną jesteśmy w stanie zagospodarować i tam odzyskujemy w sposób 

różny może to być z przesiewu albo odzyskiwania bezpośrednio z miast bo             

w miastach mają dość dużo odpadów organicznych. Także to są takie główne 

kierunki, w których spółka idzie aby nadążyć nad zmieniającymi się przepisami, 

a jednocześnie żeby można było w miarę możliwości utrzymywać stabilną 

politykę cenową żeby nasi klienci nie odczuwali zbytnio tych zmian które są 

proponowane czyli zwyżki tych opłat Marszałkowskich krótko mówiąc. Te 

wszystkie nasze działania mają służyć temu aby jak najbardziej ograniczać 

koszty i jesteśmy do tego przygotowani. Te paliwa alternatywne to dzisiaj jest 

produkcja rzędu 1000 ton na miesiąc ale planujemy rozbudowę produkcji              

i   kilkukrotnie zostanie to zwiększone jak również są plany co prawda nie nasze 

ale my będziemy głównym dostawcą spalarni śmieci w technologii spiralozy  na 

terenie Kleszczowa no nasze odpady będą tam jakby dominowały z tego rynku 

będzie odpad dostarczany i to również przy zagwarantowanej stabilności 

odbioru komunalnego ma rozwiązać sytuacje nie podnoszenia cen od 

odbiorców. Jak  państwo wiecie nie zawsze wszystkie plany dają się  realizować 

ale dotychczas podjęte przez spółkę udało nam się wdrążyć i one no spełniają 

nasze oczekiwania i wydaje mi się że to jest dobry kierunek. To na tyle narazie i 

podziękował za udzielenie głosu.  
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Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek  również podziękował i poprosił o 

zabranie głosu Pana Jana Drożdżowskiego  Kierownika Oddziału Usług 

Komunalnych. 

Pan Jana Drożdżowskiego, powiedział, że jest kierownikiem w/w oddziału                  

i jego zadaniem przede wszystkim jest dbanie o klienta ja staram się to w ten 

sposób robić żeby utrzymać to co pan prezes powiedział jak najdłużej ceny 

usług żeby  ich nie podnosić, ale ostatnim czasy na terenie waszej Gminy 

zdarzały się duże ilości wypowiedzianych umów. Ponadto  dotarły informacje 

nawet nie i mamy kilka konkretnych dowodów na to że, nie wiem czy jest jakieś 

zadowolenie wasze z naszej usługi i chcielibyśmy to usłyszeć ponieważ 

wpłynęło dla nas dużo wypowiedzeń z terenu waszej gminy i na nasze usługi 

także w jakiś sposób chcielibyśmy się dowiedzieć co jest tego przyczyną czy 

jesteście niezadowoleni, ja mogę podać konkrety ale myślę ze nie podam 

miejsca skąd te wypowiedzenia przypłynęły i tak dalej. My na bieżąco 

informujemy gminę o ilości przybyłych umów i o ilości wypowiedzianych 

umów takie informacje wpłyną do przeanalizowania, ja mogę państwu 

powiedzieć ile mam tych umów na terenie waszej gminy napewno są posesje, 

które nie mają pojemników na odpady i potem wiadomo gdzie te odpadu później 

trafiają. Myślę że to nie jest tylko nasze zadanie ale dotyczy też was żeby to 

środowisko było jak najczystsze, z trenu waszej gminy wpłynęło ostatnio dużo 

wypowiedzeń naszych usług. Trudno mi powiedzieć jaka jest tego przyczyna 

staram się dojść dlaczego, jeśli możecie państwo nam w jakiś sposób pomóc.             

Ja bym chciał zwrócić uwagę,   jest  to wolny kraj wolny rynek, każdy ma prawo 

działać, także my nie mamy nic przeciwko temu, jeśli ktoś tam inny próbuje 

zdobyć rynek, poproszę państwa żebyście się zastanowili nad tym co powiedział 

Pan prezes, no i porównali sobie z innymi podmiotami które chcą na siłę wejść 

na nasz rynek, co będzie dalej. Nie ukrywamy, że my przecież żyjemy z tego z 

usług które świadczymy na rzecz  waszej  gmina, która  jest jedną z wielu gmin  

i chcielibyśmy aby klienci których mamy nam nie uciekali m.in.  taki cel jest 

nasze wizyty na sesji Rady Gminy żebyście nam coś powiedzieli co się dzieje, 

są też inne ale na terenie Wierzchlasu w ostatnim czasie wpłynęło dużo 

wypowiedzeń. Dziękuję Panie Przewodniczący.  

Dziękuję ślicznie proszę dalej o pytania.  

Stanisław Frankowski sołtys wsi Przycałpy zapytał kiedy będą dostarczone 

pojemniki na szkło bo inkasent chodził i obiecywał a to już upłynęło dość dużo 

czasu? 
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Jan Drożdżowski  powiedział, że na terenie waszej gminy Wierzchlas już 

trzykrotnie robili podchody, raz był pewien podmiot który miał to zrobić 

dokładnie ponieważ się okazało że wiele ludzi nie otrzymało tych pojemników 

na szkoło, zrobiliśmy to drugi raz powtórnie chyba około 50 – 60 osób 

zdecydowało się na tą umowę na to szkło i w tej chwili słyszę że jeszcze jest źle. 

No powiem tak w tej chwili już nie mamy jakiegoś szczególnego podmiotu,  

mamy już przedstawiciela na terenie wieluńskim, ja może podam telefon jakby 

mogli sobie państwo zanotować i proszę zadzwonić do taj osoby, on ma 

samochód i  pojemnik,  powinna dostarczyć , nie może być sytuacji, tak jak pan 

mówi że czeka na ten pojemnik a go nie ma, numer telefonu do tego 

przedstawiciela w Wieluniu 609 82 82 02 Pan Kaczmarek, jego zadaniem jest 

powiat wieluński powiat wieruszowski i ma tu zapewniać żeby klienci mieli 

wszystko jeżeli tak się nie dzieje to proszę o telefon do nas do spółki do 

Bełchatowa.   

 

 Radny Karol Sakowski zapytał czy wasza spółka w najbliższym czasie planuje 

zaopatrzyć się mieszkańców w pojemniki na plastik oraz czy planowana jest 

zbiórka makulatury. 

Jan Drożdżowski  odpowiedział, że  wszystko to kosztuję powiem od początku 

rozstawienie pojemników na przydomową zbiórkę szkła było dla nas duże 

wyzwanie inwestycyjne na to pieniądze trzeba mieć , nikt tych pieniędzy nam 

nie da jesteśmy spółką samorządową to co wypracujemy to możemy inwestować 

wiemy jak tu Pan Powiedział jest problem z tymi plastikami tego jest dużo my 

to odczuwamy w tym roku kiedy były takie pogody. Są rozstawione takie 

pojemniki ogólnodostępne na tego typu odpady, a my praktycznie nie nadążamy 

tego odbierać bo gminy wołają odbierzcie , odbierzcie no i czasami nie można 

sobie poradzić ja proszę państwa nie odpowiem w tej chwili  jednak                          

w najbliższy roku czyli w 2011 możemy się spodziewać takich pojemników, ale 

nic więcej nie obieca jednak może  Pan Prezes coś dopowie.  

Wice prezes Pan Sławomir Lęgiędź dodał, że na początku działalności spółka 

prowadziła takie zbiórki m.in.  w Kleszczowie,  Konstantynowie dostarczyliśmy 

komplet pojemników pojemnik na odpady, pojemnik na szkło, pojemnik do 

zbiórki papierów i jak w miastach na bioodpady i te pilotażowe programy 

niestety okazały się klęską, to wszystko jest badane pod kątem ilości, dlaczego 

się okazały klęską, a no to dlatego może to było jeszcze z wcześnie 

nieświadomość ludzi mamy taką, okazało się że to były praktycznie 4 pojemniki 

w gospodarstwie na odpady komunalne to miała być segregacja a to się okazało 



7 

 

że to wcale nie była segregacja i był problem były rozmowy były naklejki były 

próby wykorzystania jakoś tak inaczej chcieliśmy to traktować różnie z 

odbiorem i nie wypaliło. Potem okazało się że szkło da się odebrać, ludzie 

wyrzucali i to szkło pod wieloma aspektami warto zebrać i jednocześnie szkło 

ma ciężar zupełnie inny prawda więc zupełnie inaczej się to zbiera. W tym roku 

chcemy zakończyć zbiórkę szkła i jak państwo mają kosz na szkło te tam był 

taki mały pojemniczek na baterie, w zaszłym roku w czerwcu weszło 

rozporządzenie które mówi  o tym że nie wolno wrzucać baterii do odpadów 

komunalnych roszczenia są tu na poziomie kilku tysięcy złotych ale i tak nikt 

tego nie sprawdza, te baterie prowadziliśmy żeby też wyciągnąć je z odpadów 

komunalnych bo ich się nie da nigdzie ustatkować jak się nie zbierze ich 

oddzielnie od razu to one przez każde sito przelecą, a ręcznie jest to niemożliwe 

bo one są różnych rozmiarów, być może po zakończeniu   pierwszego etapu ze 

szkłem, z bateriami może uda się uruchomić następną sekcję ale do też napewno 

będzie wprowadzane pilotażowo żeby sprawdzić czy to jest możliwe 

ekonomiczne i opłacalne utrzymujemy tą zbiórkę właśnie w tych punktach              

i tutaj się to sprawdza. Mieliśmy również zbiórkę odpadów w kilku innych 

miejscach i też zbieraliśmy i szkło do worka i papier do worka i potem się 

okazuje że to wszystko trzeba jeszcze raz sortować i tam w tych workach są 

różne inne odpady i możliwe że ta segregacja  została za wcześnie wprowadzona   

wynika to z nieświadomości społecznej mamy na to jeszcze czas. Teraz te 

przepisy zmuszają do segregacji wszystkich odpadów.  

Nowe przepisy wszystko łączą i jak się nie segreguje i nie oddaje do recyklingu 

firmy tego rodzaju jak my są zmuszani wręcz do prowadzenia zbiórki 

selektywnej różnymi metodami takimi, które będą ekonomiczne. To na dzisiaj 

odpowiedź zobaczmy co się dzieje jeszcze aktualnie my nie mówimy tutaj o 

takich przykrych rzeczach bo u was się tutaj nie zdarzają, ale notorycznie tam 

podpalanie pojemnika w Praszce i w Pabianicach około 40 sztuk zostało już 

spalonych pojemników. Był  czas, że makulatura była dość droga prawda 2 lata 

temu dokładnie no to nie mieliśmy po co jeździć bo ten pojemnik był dawno 

przekręcony i wybrany i ta makulatura była spożytkowana w inny sposób skąd 

musieliśmy się wycofywać, zmienia się rynek odnowa, kryzys gdzieś tam 

wychodzi i znowu zaczyna się zapotrzebowania na makulaturę. 

 Jan  Drożdżowski  zaznaczył, że z terenu waszej gminy rozstawiamy pojemniki 

na szkło, ja rok temu byłem u Państwa na sesji i mówiłem że coś takiego 

będziemy robić prawie rok jest rozstawionych około 45 % ludzi którzy mają z 

nami umowę i wcale to nie jest taki ciąg jakby się wydawało, że jest pojemnik i 
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więcej będzie miejsca w pojemniku komunalnym bo to jest za darmo prawda to 

szkło ale wcale tak nie jest, także tak jak pan powiedział że czegoś tam nie ma 

to do mnie dociera i napewno zorganizujemy i to dostarczyć ale porostu ludzie 

się za to bardzo nie śpieszą.  

My dajemy ten pojemnik za darmo, ale ja myślę, że z tego co do nas docierają te 

głosy jest duża nieufność ludzi, że my w jakimś momencie tak taj to robią firmy 

różne urządzają promocja w jakimś momencie a potem każą za to płacić. Ta 

nieufność powoduje pewnie i tego rodzaju reakcje i wielu ludzi nam odmawiają, 

bo pierwsze pytanie jest takie teraz za darmo a za rok mi każecie płacić. Poza 

tym w umowie jest tak klauzura, że drugi pojemnik też można sobie wziąć i 

trzeba zapłacić 50 % obsługi komunalnej ale to dopiero drugi, jak już ktoś chce 

bardzo bo ma dużo to wtedy. Także taj jak my wszyscy mamy skłonności do 

czytania pobieżnego prawda to co nam się wrzuci w oko ko końca z kontekstem 

nie związany z tym co mamy na myśli, ale nasi ludzie to tłumaczą i również my 

wszędzie gdzie jesteśmy to też to tłumaczymy. Naprawdę nie planujemy 

żadnych opłat podnosić a cieszylibyśmy się gdyby to wyszło 100% na 100% bo 

są takie miejsca gdzie prawie 100% użytkowników pojemników komunalnych 

wzięło pojemniki na szkło. Ale 40 % w stosunku do całości to jednak jest trochę 

mało. Dziękuje bardzo.  

Wójt Krzysztof Bednarek powiedział, że spotykamy się z  przedstawicielami 

Eko-Regionu z zupełnie innej przyczyny i to takiej zasadniczej 50 ludzi 

rozwiązało w Kraszkowicach umowy z Eko Regionem i to jest zjawisko 

niepokojące i teraz tak jeżeli ci ludzie nawiążą kontakt na przykład z komunalną 

w Wieluniu to dobrze bo śmieci wyjadą natomiast obawiam się, że ci ludzie w 

ogóle nie nawiążą kontaktu z nikim i zacznie się jeszcze bardziej sprężać ta cała 

sytuacja także dlatego Panowie tutaj są żeby zapewnić nas o pewnej sytuacji o 

jakimś komforcie psychicznym o jakiejś sytuacji ekonomicznej, żeby sołtysi 

wracając do swoich wyborców do swoich ludzi zapewnić że to wszystko się 

kręci nie może dochodzić do takiej sytuacji te Kraszkowice są naprawdę 

niepokojące ja jestem przekonany że ci ludzie nie podpiszą umowy z kimś 

innym i będzie duży problem pojawi się jeszcze więcej śmieci w lesie i na polu.  

Radny Jacek Młynarczyk powiedział,  że to wynika z niedoinformowania ludzi 

w dużej mierze i samo takie odczucie  jeśli Pan tak po macoszemu swych 

klientów traktuje  z tego względu iż przesłanie informacji tylko do urzędu gminy 

i gdzie nie każdy z mieszkańców wsi naszej gminy ma czas żeby zjawić się tutaj 

i poczytać jakieś informacje, natomiast na stronie internetowej takie informacje 

jakie Panowie tutaj udzielają o tym co mówili co się dzieje w spółce i jak spółka 
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się rozwija i w jakim kierunku idzie to powinno być ogólno dostępne chociażby 

na tej stronie internetowej ja już Panu kierownikowi jak na poprzednim 

spotkaniu tu był wspominałem o chociażby o „głupim kalendarzyku” zbiórki 

odpadów komunalnych i szkła nie każdy ma dostęp po prostu do tego ja nie 

wiem w jakiej formie i gdzie te kalendarzyki są przekazywane, no nie wiem do 

urzędu Gminy są przekazywane? To jest ciężko patrzeć na sąsiada czy wystawił 

kosz, żeby chociaż jakoś ludzi zapewnić ze nie będą płacić za ten drugi kosz                 

i pojemnik żeby nie było tej nie ufności można to jakoś przekazać bo wydaje mi 

się że każdy na to czeka a państwo są wtedy taką firmą do której klienci 

podchodzą z nieufnością no i będą państwo tracić klientów. Dziękuje. 

Jan   Drożdżowski powiedział , pamiętam rozmawialiśmy rok temu na ten temat, 

ja wtedy powiedziałem, że nasza spółka obejmuje ponad 80 gmin zamieszczając 

każdą gminę dla nas praktycznie jest to niemożliwe a odnośnie kalendarzy, to 

kalendarzyki co roku rozdają inkasenci którzy chodzą zbierają opłaty za 3 

kwartał czyli teraz będą chodzić na końcu września początku października                      

i każdy nasz klient powinien dostać taki kalendarzyk. To znaczy staramy się na 

każdy teren umieścić to co się da no ale nie można też wydawać książki prawda 

staramy się zamieścić te najważniejsze informacje, Wójt to potwierdza w tej 

chwili państwo dostaniecie kalendarzyk, już w tym roku wszystko na jednej 

karteczce będzie termin wywozu wielo-komunalnych i szkła, żeby się nie 

rozdrabniać ja wiem, że może się zdarzyć taki przypadek, że nikogo nie ma w 

domu i inkasent zostawił coś a tego kalendarzyku nie ma ale proszę zadzwonić 

w takim wypadku i na pewno nasz przedstawiciel taki kalendarzyk dostarczy. 

Nie obarczany tym gminy robimy to sami ale prosimy mówić jeżeli są jakieś 

zastrzeżenia. W tej chwili uruchomiliśmy tego naszego przedstawiciela, który 

ma dotrzeć do każdego a jeżeli nie to prosimy o telefon. Ja jaszcze raz powtórzę 

to co Pan wójt powiedział jesteśmy zaniepokojeni tymi wypowiedzeniami i jest 

to dla nas bardzo niepokojące my możemy się domyślać tyko powodu ale jak 

mówię ja bym chciał od was coś na ten temat usłyszeć , 

Krystyna Buczkowska sołtys wsi Kraszkowice  powiedział, że również  nie 

znam powodu wypowiedzenia umów, nie znam ceny jaka jest oferowana                  

przez Przedsiębiorstwo Komunalne w Wieluniu znam cenę tutaj kiedyś 

rozmawiałem z osobami przy sklepie więc powiedzieli że idą do komunalnej że 

tam jest taniej, i to są takie tylko informacje. Ja rozmawiałam ale myślała że do 

tego nie dojdzie, ale jeśli chodzi o kalendarzyki to po prostu zostawić u sołtysów 

kalendarzyki    wówczas każdy mieszkaniec go otrzyma. 
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Jan Drożdżowski Dorze zrobimy tak że nasz  inkasent dalej będzie te kalendarze 

roznosił i przekaże żeby u sołtysów te 5 kalendarzy więcej zostawił i to 

obiecuję, że tak będzie. 

Radny Jacek Młynarczyk powiedział, że  bardzo dobrze się stał że te 50 osób się 

zastanowiło i planuje przejść do tej innej firmy komunalnej ponieważ to ja 

wyższy czas żeby to państwo wychodzili do klienta i to państwo go szukali, a 

nie że to my się starali żeby państwo kosze przynosili i tak dalej, bardzo jest 

dobrze rynek jest konkurencyjny to w państwa kwestii bo to państwa pieniądze, 

żeby się państwo starali o to żeby ci klienci byli.   

Leon Makielak sołtys wsi Wierzchlas A – był  kiedyś kierownikiem 

Lewandowski o ile pamiętam i on się kontaktował umowy jak zabrał to zapłacił, 

chyba rok temu przekazałem że leży u mnie około 10 umów nieodebranych 

niezapłaconych i podałem numer  komórkowy, podałem stacjonarny i mieli się 

zgłosić i chociaż czasem co jakiś czas się skontaktować z tym sołtysem, jeszcze 

jak Pani Kamila jeździła a teraz to nic nie widać i w Wieluniu potrafią dać cenę 

niższa  więc nie ma się wcale dziwić. 

Przewodniczący podziękował za udział w obradach sesji i przedstawienie 

tematu. Serdecznie Dziękujemy. 

 

Ogłaszam  10 minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady 

 

Punkt 5 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek 

poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały                                

Nr XLI/243/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

b) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek 

poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały                                

Nr XLI/244/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 
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c) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach  

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek 

poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr 

XLI/245/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

d) sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Kraszkowice.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk, która poinformowała, 

ze temat ten omawiany był na poszczególnych Komisjach Rady Gminy                         

i wszystkie Komisje wyraziły zgodę na sprzedaż w/w działki.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek 

poprosił Agnieszkę Leszczyk o odczytanie projektu uchwały                              

Nr XLI/246/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 
 

Punkt 6 

 

Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani interpelacji. 

1) Przewodniczący Rady Gminy  odczytał apel Burmistrza Miasta i Gminy  

Bogatynia w sprawie wsparcia finansowego dla bogatyńskiego samorządu. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nie powinniśmy zostać głusi na ten 

apel i przekazać środki na jakie jest nas stać. 

Wójt – należałoby przekazać nie środki finansowe tylko zakupić środki 

rzeczowe tj. chemiczne lub żywnościowe i przekazanie konkretnym osobom. 

 

Rada Gminy wyraziła zgodę na przekazanie pomocy dla Bogatyni. 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad  XLI sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XLI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 10
20

. 

 
 


